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Afdelingsbestyrelsen Lundegården 
v/Kenneth Solhof-Nielsen 
Grævlingens kvarter 29 
2750 Ballerup 
 
 

 

Afdelingsbestyrelsesmødet d. 16. august 2023 
kl. 18.00 – ca. 21.30 
Mødelokalet, Bondegården 
 

 
Til stede: PK, KSN, PK, AP, JG, TP, BK, JS, ES 
Fraværende med afbud: CB,  
Fraværende uden afbud:  
Referent: ES  
Mødeleder: PN 
 

 
 

Punkt 1 – Valg af referent og mødeleder, hvis forfald 

Referent: ES  Mødeleder:      
 
 

Punkt 2 – Godkendelse af dagsorden for dagens møde 

 
Da vi har en del på dagsordenen, vores næste møde er om kun ca. 3 uger og budgetåret lige er 
begyndt, foreslår KSN og ES, at Budget og regnskab skubbes til mødet d. 6. september. 
 
Nyt punkt: 
Ordlyd til opslag ved boldbanen og plexiglas til at ”pakke dem ind i” 
 
 

Punkt 3 – Godkendelse af referat af seneste møde 

Godkendt 
 
 

Punkt 4 – Telefonpenge v/KSN 

 
Det vedtages, at alle får 2.450,00 kr. 
 
Telefonpenge er til dækning af de udgifter, man måtte have i løbet at år, f.eks. transport, tabt ar-
bejdsfortjeneste, printerpatroner, fortæring på kurser, parkering 
 
Udfyldelse af sedler – PN tager sedler med til næste møde (6/9) 
 

Ansvarlig: KSN 

 

 

Punkt 5 – Retningslinjer for kvarterbestyrelser v/alle 

 
De nyeste regler er fra 2017. De skal revideres. 
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• Forslag: Ansøgning skal ske senest 15/9, så eventuelt ikke forbrugte midler kan fordeles i 
god tid i budgetåret 

 
Medsendes som bilag. 
 
Der blev foretaget rettelser, som skrives ind i retningslinjerne. 
 
Ansvarlig: Afdelingsbestyrelsen 
 
 

Punkt 6 – Opfølgning på besøg SSP samt valg af SSP-kontaktperson 

 
Grilldag: Ved ikke, om dagen blev afholdt. Det regnede meget. 
 
Valg af SSP-kontaktperson: JG (Janne Gudmar) 
 
 

Punkt 7 – Tilbud fra Sven Bech A/S 

 
d. 3. august sendte Henrik/Bjørn et tilbud fra Sven Bech A/S på arbejder i Lundegården (bilag). 
Det er (ekskl. moms) 

• plantekasser i Rævens kvarter  45.600 + 44.120 =  89.720   

• genanlæggelse af sti             37.500   

• trappe ved Haren 18    47.200 

• udvidelse af flisearealet omkring bordtennisbordene  11.500 

• asfalt      30.430 
I alt 
Ekskl. moms      216.380,- kr. 
Inkl. moms      270.475,- kr. 
 
Hvor er de to andre tilbud? Eller er Sven Bech A/S prækvalificeret?  
Afdelingsbestyrelsen vil have mindst tre tilbud og/eller et firma, der er prækvalificeret. 
Genanlæggelse af sti og nedtagning og opsætning af hegn (Ræven 27). Disse arbejder skal ikke 
laves, da udvidelsen er lovlig. Hegnet er allerede ændret. Beløbet må kunne refunderes af KAB-
funktionær UPS-forsikring. 
KSN og ES bemyndiges til at kontrollere, om dette tilbud ligger indenfor bagatelgrænsen. 
Følgende skal dog laves her og nu: Trappen ved Haren 18 
Revideret forslag ønskes. Bl.a. forklaring på, hvad der skal asfalteres og hvordan og samtlige plan-
tekasser. Gelænder på begge sider af trapperne. 
Skal ikke laves: Sti ved Ræven 27. 
 
Ansvarlig: ES og KSN 
 
 

Punkt 8 – Grønt udvalg v/AP og ES 

 
Grønt udvalg har udarbejdet et mål for udvalgets arbejde som foreskrevet i forretningsordenen. Det 
er vedlagt som bilag til debat og forhåbentlig godkendelse. 
Skabelon til målfastlæggelse er også vedhæftet. Til debat og godkendelse. 

Godkendt med en ændring 
 
Fremover skal alle udvalg have lavet og godkendt en sådan, før udvalget kan gå i gang. 
Allerede eksisterende udvalg skal have lavet en, før arbejdet fortsættes. 
 
Ansvarlig: AP og ES 
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Punkt 9 – Parkeringsudvalget indstilling til afdelingsbestyrelsen v/ES 

 
Parkeringsudvalget afholdt møde d. 9. august. Her lavede vi målsætning for udvalget samt en ind-
stilling til afdelingsbestyrelsen om det videre arbejde med vores parkeringspladser. 
 
Belært af sagerne med affaldscontainerne mm. samt fibernet finder vi det mest hensigtsmæssigt, 
at både ejendomsfunktionen og afdelingsbestyrelsen er repræsenteret gennem hele forløbet.  
 
Indstillingen skal debatteres og godkendes med eventuelle rettelser. 
Indstillingen kommer som bilag. 
 
Det skal præciseres, at vi ikke fralægger os ansvaret, men vil være med til at træffe beslutninger – 
ikke kun de to udvalgte, men også resten af bestyrelsen og udvalget. 
 
ES og KSN sidder i arbejdsudvalget. 
 
Ansvarlig: KSN og ES 

 
 

Punkt 10 – Information fra Køkkenudvalget v/JG 

 

KSN, JS, ES og JG skal mødes uge 35 og få lavet en målsætning samt tale om andre ar-
bejder i forbindelse med køkkenrenovering. Dvs. hvad må være inkluderet i den kollektive 
råderet. 
Debat om, hvad køkkenudvalget skulle lave, og hvad der ellers skal til, for at den kollektive 
råderet kan bringes til debat på et afdelingsmøde. 
  
 

Punkt 11 – Opfølgning på markvandring v/ES 

 
Markvandringen i de fire områder er renskrevet i skemaform. 
Nu skal de forskellige forslag/opgaver prissættes. KSN og ES mødes med Bjørn og Henrik for at få 
sat gang i prissætningen. 
Dernæst prioriterer afdelingsbestyrelsen i fællesskab opgaverne. 

To opgaver er dog lovet: 
1. Plantekasserne i Egernet og Grævlingen skal væk 
2. Mange lærketræer, nogle ahorn, elm mm. i området mellem Voldens kvarter og Frede-

rikssundsvej skal fældes her til efteråret/vinter 
Hvis disse ligger indenfor vores budget, kan de vel god sættes i gang? 

 
Fra 2024 vil vi bestræbe os på, at markvandringen finder sted i maj måned. 
 
Bliver et punkt på næste møde (6/9). 
 
Ansvarlig: ES  

 
 

Punkt 12 – Nyt/meddelelser (herunder bl.a. den daglige drift og møder) fra 

 
1. Formandskabet (FS) –  

a. OB-møde d. 13/6 blev flyttet til d. 20/6, hvilket betød, at ES måtte melde afbud 
Nedsat et parkeringsudvalg, som skal se på de overordnede rammer i selskabet 
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Nedsat et hjemmesideudvalg i Ballerup Ejendomsselskab, så selskabets hjemmeside 
kommer op at køre. Her kan vores hjemmeside linke sig til. 
Sidste område af Ellebo er sat i gang (langs Baltorpvej i forlængelse af det fælles ejen-
domskontor). 
På Frederikssundsvej 222 er der planer om at bygge op mod 40 boliger. Der må ikke 
være udkørsel til Frederikssundsvej, så ejeren skal finde en alternativ udgang; han fore-
slår at køre ud via Broens kvarter. Det har Ballerup Ejendomsselskab (BE) afslået. BE 
har til gengæld afgivet tilbud på køb af Frederikssundsvej 222. Der er sagt nej til tilbud-
det. 
Byprojekt Kildedal ved hjørnet af Knardrupvej og Frederikssundsvej. BE overvejer at 
give et tilbud.   

b. Referat er afdelingsmødet er lagt på nettet og sendt til underskrift hos dirigenten. Er 
den kommet? Vi forventer, at det er underskrevet, men ved det ikke, da intet har hørt. 

c. Der er taget kontakt til eksterne rådgivere vedr. hhv. badeværelser i det tidligere Lunde-
gården 2 og havehegn og skure.  
FS har sagt, at de vil sidde med til bords hele vejen. 
1. møde med den rådgiver er 29. august. 
Badeværelser (tre kvarterer) – er lavet i én skal af glasfiber, som blev hejst ned på 
plads. Hvordan får vi det ud? Hvordan kan badeværelset indrettes? Osv.  
Hegn og skure (alle 19 kvarterer) – hvordan reparerer vi bedst vores hegn, eller er det 
bedre at nedrive og genopbygge, hvor lang levetid er der på de eksisterende hegn osv. 
osv – dvs. hvordan bruger vi vores penge bedst 

d. Nu skal der tages kontakt til en rådgiver, der kan vejlede os i forbindelse med gammelt 
eternit- og støjhegn og nyt støjhegn. 
Michael (kundechef) bedes tage kontakt. 

e. Der er givet besked til ejendomsfunktionen om, den ikke må lukke opgaver i appen, før 
opgaverne er ordnet. Dvs. opgaver skal beholdes, indtil ”den eksterne” melder tilbage, 
at nu er arbejdet færdigudført. De lukker stadig opgaverne i app’en, før de er færdige. 

2. Andre 
a. 3 udvalg har der egne punkter. Har andre udvalg noget, de ønsker at fortælle? Nej 

 
Ansvarlig: 
 
 

Punkt 13 – Ordlyd til opslag ved boldbanen og plexiglas til at ”pakke dem ind i” 

 
Lige nu: Sæt reglerne ind i skabet, som allerede sidder på boldbanen – og indføj reglerne i husor-
denen ved næste afdelingsmøde. 
 
 

Punkt 14 – Punkter til næste mødes dagsorden 

 
Næste møde er onsdag d. 6. september kl. 18 
 
Punkter til dagsordenen: 

• Prisoverslag 
o en ekstern gartner fjerner beplantning, der vokser op af bygninger (boliger og skure) 
o på malerarbejder og turnusordning – er malerne konkurrenceudsat?  
o opgaver fra råderetten 
o konkurrenceudsætning af VVS, malerarbejde, tømrerarbejde mm. 

• færdiggørelse af projekter – alle kikker i eget område 
o Legepladser 
o Fibernet 
o Affaldscontainere 
o Trappen ved Gedens kvarters legeplads 

• Opfølgning af arbejdsopgaver 
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• Syn af boliger 

• Det afsluttede afdelingsregnskab (årsregnskab), hvis det er kommet 
 
 

Kommende møder: 

 

• Bestyrelsesmøder: 4/10 – 1/11 – 6/12 – 3/1 – 7/2 – (6/3) – kl. 18 (uden spisning kl. 18.30) 
 
 

Sidste punkt – Evt.     Her tages kun referat, hvis der bedes om det. 

 
Hvordan kommer bilerne ind og ud af Clevers station? Fra Simply Cooking var der udkørsel ud på 
Frederikssundsvej (og indkørsel fra Jonstrupvej). 
De skal ikke ind over vores område. 
 
I Rævens kvarter: Beskæring af bag- og sidestykker og kanter til disse beskæres ukritisk. Ikke kun 
efeu beskæres, men også sommerblomster. Der er intet er meldt ud til beboerne, så de kunne nå 
at flytte blomsterne.. 
Det er opfattelsen, at mandskabet mangler instrukser.  
 
Sagen vedr. komfur i Broens kvarter er stadig ikke i orden. 
 
 

Bilag til mødet 

 

Punkt 5 – regler for kvarterbestyrelser (ms) 
Punkt 7 – tilbud fra Sven Bech A/S (ms) 
Punkt 8 – målsætning for udvalg – skabelon (ms) 
Punkt 8 – målsætning for Grønt udvalg (ms) 
Punkt 9 – indstilling fra parkeringsudvalget (ss) 
 
ms – medsendes dagsordenen 
ss – sendes separat  


